
  

  Kolding Orienterings Klub 

Bestyrelsesmøde nr. 3-2019 
19. marts 2019, Bøgelund kl. 19.00 
 
 

Referat: 
 
Deltagere: PE (referant), AEP, SH, PDF, og TBL, fraværende: JLL. 
 
1. Sidste referat 

Kommentarer til referat fra bestyrelsesmødet 08.01.2019 samt 20.02.2019 - Ingen kommentarer 
 
2. Diverse info 

• Bøgelund (SH) – status 
Intet nyt 

        
3. WOC2020 (SH) 

• Status – Susanne orienterede, bl.a. snart nyt om sponsoraftaler 

• WOC-træning i forbindelse med DM i sprintstafet 25-26. maj i Grindsted – Vi er medarrangør og 
skal skaffe hjælpere til denne weekend. 

 
4. Arrangementer (PE) 

• KOK løb 
o Evaluering af Træningsløb 19/1 i Stubdrup og 16/2 i Kolding Sydvest 
Begge løb var godt besøgt og forløb fint. Dog skal Stubdrup-kortet have ændret målestok, da 
kortfilen ikke er rigtig. 
o Jubilæumsløb 30/3 i Lilballe  
Tilladelse ok, start, mål og parkering er på plads. Udvidet træningsløb med put&run-start. 
Brikaflæsning på Bøgelund 
o DM Ultralang 7/4 i Frederikshåb – OK, kører planmæssigt 

• KOK-Event, GORM tilmeldingssystem søges implementeret - afventer DOF-system der måske kan 
bruges i stedet. 

• Divisionsmatch – fremtidig setup vedtaget på kredsledermødet, fremover 2 divisioner og direkte 
op/nedrykning, 3 matcher pr. år. 

  
5. Korttegning (PE) 

• Lilballe – tegnes delvist til Jubilæumsløbet, så meget som vi kan nå. 
Vingsted – nytegnes af GORM, vi kan bruge kortet til biathlon og anden træning 

 
6. Sportslig (PDF) 

• Onsdagstræning - banelæggermøde planlægges med defineret skov og træningsmoment (PDF) 
Peter, Per og Susanne aftaler nærmere 

• Børne- og ungdomstræning 
o Der arbejdes videre med brug af den store lade på modsatte side af gårdspladsen. 
o Opstart til april – plan for afvikling af træning skal fastlægges med trænerne (PDF) 
o Hvem skal være børne- og Ungdomstræner - Kent og Christa er primært børnetrænere, Peter 

er ungdomstræner. 

• Mini-O 
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Første 2 træninger er gennemført – med stor succes, anden gang kom der mange nye 

• Seniordag – træning 
7. september i Frederikshåb (Per) – samt 4 onsdage i maj v. Susanne 

 
7. Klubliv (TB) 

• Påskeløb, klubtur 2019 og 2020 – Aase orienterede om status, OK med tilmeldinger. 

• 50 års jubilæum (31. marts 2019) 
Aase, Leif og Marie sørger for forplejning til receptionen, tilmeldt ca. 55 i skrivende stund.  
Per står for løbet sammen med Steen.  
Team Tina står for festen, 68 tilmeldt p.t. 

• Klubtur til Langeland ved JFM-stafet og Lang d. 17-18. august. Der er lejet lokaler til overnatning. 
Lægges på hjemmesiden (TB) – kommer snarest 

• Rekruttering – hvordan skal vi rekruttere nye i 2019 - Vi har gang i Mini-O og forventer at det er nok 
lige nu og her. Flere tiltag kan komme i løbet af året. 

• Ny aftale med Trimtex - Er lavet med 2 år i stedet for 3 år efter vores ønske. 
Tina undersøger hvordan vi som enkelt medlem opnår rabat. 

• Sankt Hans løb – fastsat til 19. juni i Bjert/Stenderup 
 

8. Økonomi (AEP) 

• Tilskud til DM Ultralang på 11.000 fra KK. Flot. 

• Fonde  
o DGI er søgt om 46.300 til startpakker for ungdomsløbere – afventer svar  

• Investeringer 
o Klubtelt: Vi køber 2 firkantede klubtelte (SH) – teltene er i restordre 
o Rabataftale med Friluftsland – (PDF) – Intet nyt 
o Opdatering af vores skilte og bannere (SH og TB) – Susanne viste eksempler, skal være klar til 

DM Ultralang 7. april. 

• Skal vi have Klub-Mobile Pay? Debat rejst herom. Afventer om der kommer noget billigere på 
markedet – eller om behovet øges. 
 

9. Biathlon/Skydeudvalget 

• Skydelederuddannelser og -prøver – flere har gennemført uddannelsen 
 
10. Udvikling af klubben 

• Strategidag i foråret – svært at finde en dato, skubbes til efteråret. 

• Målsætning for 2019 – 2018-målene er justeret og videreført, præsenteret på generalforsamlingen. 

• Ansvarsområder/kontaktpersoner – vi skal fastlægge og synliggøre kontaktpersoner/ansvarlige 
indenfor nøgleområder. 
Arbejdsteams nedsættes på visse områder, Kort/arrangement – Træning – Kommunikation – 
Klubliv,  Tina sender oplæg og teamformænd kontakter eventuelle medlemmer 

 
11. Eventuelt  

• Kan man finde en anden til at være ”holdleder” til divisionsmatcherne? Per vil gerne afløses. 

• Klubaften med O-service-undervisning onsdag d. 10. april v. Per 
 

12. Bestyrelsesmøder 

• Bestyrelsesmøde 23. maj og 22. august 


